
               Zápis ze schůze Finančního výboru Zastupitelstva města Soběslavi č. 2 

 

Termín jednání:   Pondělí  15. 4. 2024 v 15,30 hod. 

Místo jednání: areál TJ Spartak Soběslav,  nová zasedací místnost FK Spartak Soběslav 

Přítomni: Ing. Jiří Klíma, Mgr. Alena Krejčová, Ing. Zina Petrásková, Jaroslav Himpan 

Omluvena: Ing. Iveta Matějů 

Přizváni: Bc. Zuzana Schejbalová, Bc. Marek Nývlt 

 

Program jednání:  

1.  Zahájení 

2.  Prohlídka přístavby zázemí FK Spartak Soběslav 

3.   Závěrečný účet a schválení účetní závěrky města Soběslavi za rok 2023 

4.   Změna rozpočtu města Soběslavi na rok 2024 – rozpočtové opatření č. ZM 1/2024 

5.   Různé 

 

Průběh jednání: 

Bod č. 1 – Zahájení 

Tradičně předseda výboru přivítal členy na jednání a omluvil z něj Ing. I. Matějů.  Hned na úvod byl 

domluven termín příštího jednání Finančního výboru. Termín je navržen na středu 12. 6. 2024 v 15,30 

hodin.   

Usnesení:  K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení.   

 

Bod č. 2 – Prohlídka přístavby zázemí FK Spartak Soběslav 

Předseda finančního výboru sjednal s předsedou FK Spartak Soběslav konání jednání FV v nové zasedací 

místnosti vzniklé v přístavbě zázemí fotbalového stadionu. Předseda FK Spartak Soběslav provedl členy FV 

po celé nové přístavbě a v zázemí fotbalového klubu pod tribunou stadionu. Přístavba nově poskytuje šatnu 

pro divizní oddíl FK Spartak Soběslav, kancelář předsedy, zasedací místnost, ale také vznikly vyhovující 

prostory pro zázemí bufetu, skládek a garáže pro techniku TJ Spartak Soběslav.  V části pod tribunou 

stadionu  se tak uvolnily šatny pro jednotlivé oddíly klubu a také vhodné zázemí pro rozhodčí. Některé 

prostory pod tribunou jsou z důvodu občasného zatékání částečně nevyužitelné. Na opravu zatékání se hledá 

vhodné řešení, úměrné s ohledem na možnou využitelnost prostor.      

 

 

 



Bod č. 3 - Závěrečný účet a schválení účetní závěrky města Soběslavi za rok 2023 

Tajemnice výboru seznámila členy s obsahem dokumentů týkajících se Závěrečného účtu, účetní závěrky a 

Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023. Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2023 byl 

sestaven ke dni 25. 3. 2024. Výsledkem rozpočtového hospodaření města za rok 2023 je přebytek ve výši 

36.360.717,-Kč. Vyšší přebytek než plánovaný je způsoben přijatými vyššími daňovými příjmy a 

nevyčerpáním některých finančních rezerv na výdajové straně rozpočtu. Na bankovních účtech města a 

v pokladnách byly k datu 31. 12. 2023 fin. prostředky ve výši 108.810.745,-Kč. Výše nesplaceného úvěru na 

inv. akci „Nástavba Senior-domu v Soběslavi“ byla k rozhodnému dni ve výši 4.705.100,-Kč. Město nemá 

zastavený žádný majetek ani neručí jiným za závazky a veškeré přijaté transfery byly řádně a v termínu 

vypořádány. Za rok 2023 vykazuje město Soběslav kladný hospodářský výsledek ve výši 52.385.512,-Kč. 

Město Soběslav je zřizovatelem 7 příspěvkových organizací (dále PO), všechny organizace hospodařily 

v roce 2023 se ziskem. Součástí Závěrečného účtu je i Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání 

hospodaření města Soběslavi za rok 2023, přezkoumání bylo provedeno auditorskou kanceláří Atlas Audit 

s.r.o., Čelákovice a nebyly zjištěny žádné závažné chyby a nedostatky. Závěrečný účet města za rok 2023 

v plném znění včetně příloh a Zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření tvoří 

přílohu k zápisu.  

Usnesení:  

Finanční výbor jednohlasně doporučuje Zastupitelstvu města Soběslavi schválit Závěrečný účet města 

Soběslavi za rok 2023,  včetně Zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření za 

rok 2023 a Účetní závěrku za rok 2023 v předloženém znění a bez výhrad. 

 

Bod č. 4 - Změna rozpočtu města Soběslavi na rok 2024 – rozpočtové opatření č. ZM 1/2024 

         Tajemnice výboru seznámila členy s obsahem rozpočtového opatření č. ZM 1/2024.  V rozpočtové 

změně jsou zapojena přijatá rozhodnutí o dotacích pro město (např. na regeneraci Městské památkové zóny) 

a zřízené příspěvkové organizace (na činnost Polikliniky Soběslav, Senior-domu Soběslav a další). 

V letošním roce bylo 1x využito pověření RM ke schválení rozpočt. opatření vztahujícího se k rozpočtu roku 

2023 a 1x vztahujícího se k rozpočtu 2024 – viz příloha. 

       Rozpočtovým opatřením se zvyšuje celkový předpokládaný objem rozpočtových příjmů města na rok 

2024 o 22 993 100 Kč a výdajů o 24 293 100 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM  1/2024 vzniká schodek ve 

výši 1 300 000 Kč. Rozpočtovou změnou dojde k využití prostředků na bank. účtech města ve výši 1 300 

000 Kč.  

         Po provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů města v roce 2024 částky 

226 738 041,67 Kč, výdajů 260 293 515,42 Kč a na financování bude použito 33 555 473,75 Kč z rezervy 

na běžných účtech města. V letošním roce bude úvěr zcela doplacen.  

 

Usnesení:  

Finanční výbor jednohlasně doporučuje Zastupitelstvu města Soběslavi schválit změnu rozpočtu 

města na rok 2024 – rozpočtové opatření ZM č. 1/2024 v předloženém znění.   

Bod č. 3 - Různé 

V bodu různé diskutovali členové výboru o vývoji tradičních akcích  pořádaných v minulých letech 

v Soběslavi o Festivalu dechových hudeb Kubešova Soběslav a o cyklistických závodech Soběslavské 

okruhy.  



Vzhledem k postupnému snižování návštěvnosti a stále se zvyšujícím finančním nákladům na pořádání 

tradičního mezinárodního Festivalu dechových hudeb Kubešova Soběslav bylo pořádání festivalu  

v posledních několika letech vyhodnoceno jako výrazně ztrátové. KDMS na podzimní schůzce spolu 

s Městem Soběslav a panem L. Kubešem navrhl spolupořadatelům optimalizaci nákladů festivalu – a to 

uspořádání festivalu jako jednodenní akci. Pan L. Kubeš ovšem tento návrh neakceptoval a ze spolupořádání 

festivalu po 28 letech odstoupil. KDMS spolu s Městem Soběslav ale nechce dlouholetou tradici spojení 

Soběslavi s dechovou hudbou opustit, a tak se rozhodl v letošním roce uspořádat jednodenní Festival  

dechových hudeb Soběslav 2024, který se uskuteční na soběslavském náměstí v sobotu 20. července od 

15.00 do 24.00 hod. za účasti posledního žijícího zakladatele této tradice – hudebního skladatele Zdeňka 

Beneše a šesti významných dechových hudeb z Čech a Moravy. 

Pořadatel cyklistických závodů Soběslavské okruhy i přes podání žádosti o příspěvek na akci nevyčkal na 

jednání rady města dne 12. 3. 2024, kdy rada výši příspěvků na akce projednávala, a v lednu 2024 svou 

žádost o příspěvek zrušil. Zrušení žádosti předcházela komunikace s místostarostou, kdy pořadatel žádal o 

navýšení příspěvku. Požadované navýšení bylo s ohledem k připraveným fin. prostředkům na příspěvky 

spolkům na činnost a na akce v rozpočtu města pro rok 2024 předběžně zamítnuto.  

Usnesení:  K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení.   

 

Jednání skončilo: v 17,15 hodin 

Zapsala: dne 17. 4. 2024                                                 ..…………………………………… 

                                                                                                   Bc. Zuzana Schejbalová 

Ověřil: dne 17. 4. 2024 

                                                                                           ……………………………………..                                                                                                                                                                                      

                                                                                                             Ing. Jiří Klíma   


